

**UNITED ARAB EMIRATES**  
**Ministry of Economy**  
**Commercial Registration Department**

**Trademark Registration Certificate**

In accordance with the provisions of Article 16 of Federal Law no 37 for the year 1992 and its amendments concerning the Registration of trademarks, The Ministry of Economy certifies that the trademark for which an application was filed under No **332647** dated on **July 16, 2020**.

Owner	<b>StabilRoad Holding OÜ</b>
Address:	<b>Pärnu mnt 436, Tallinn, 10919, Estonia</b>



Trademark name:	<b>STABILROAD (fig)</b>
Class:	<b>19</b>
Registration Date:	<b>October 29, 2020</b>

The registration shall remain in force to ten year period starting from **July 16, 2020** and ending on **July 16, 2030**.

This protection may be extended indefinitely for further consecutive terms of ten years each pursuant to Article 19 of the Trademark Law.

Disclaimer:

Issued on: **December 08, 2020**

The goods relating to the trademark filed under no **332647** in class **19: Building materials, not of metal; Construction materials, not of metal; Mortar; Mortar for building; Materials for making and coating roads; Cement, in class 19.**



## شهادة تسجيل علامة تجارية

عملاً بأحكام المادة 16 من القانون الإتحادي رقم 37 لسنة 1992 و تعديلاته بشأن تسجيل العلامات التجارية تشهد وزارة الاقتصاد أن العلامة التجارية التي سبق تقديم طلب تسجيلها تحت رقم : 332647 بتاريخ : 2020/07/16

من قبل : ستابيلرود هولدينغ او يو  
الموطن : بارنومنت 436، تالين، 10919، استونيا

صورة العلامة



اسم العلامة : STABILROAD

رقم الفئة : 19 ( بيان المنتجات موضح خلف الصفحة )

بيانات الأولوية : رقم طلب الأولوية : تاريخ الطلب : الجنسية :

قد تم تسجيلها بتاريخ : 2020/10/29

وسيظل التسجيل نافذ المفعول لمدة 10 عشر سنوات اعتباراً من 2020/07/16 وينتهي في : 2030/07/16

ويجوز تجديد الحماية وفقاً لأحكام المادة 19 من قانون العلامات التجارية لمدد متتالية أخرى كل منها عشر سنوات .  
الاشتراطات :



مدير ادارة العلامات التجارية



تحريراً في : 2020/12/08

الفئة : 19 - مواد البناء غير المعدنية؛ مواد الانشاءات غير المعدنية؛ الملاط؛ الملاط المستخدم للبناء؛ مواد لعمل وطلاء الطرقات؛ اسمنت، في الفئة  
19

